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3.2.2021 Zoomius universimus klo 16:15

Läsnä:
Santeri Neuvonen puheenjohtaja
Anna Luttinen sihteeri
Risto Peltonen
Aino Askola
Veera Viitanen
Oona Auvinen
Olli Puhtimäki
Eeva-Leena Myllykangas
Junnu Koiranen
Hilma Rantakangas

Vierailijat:
Jawad el Hamrou saapui kohdalla 5.9.

1. Kokouksen avaaminen
Avattiin kokous klo 16:15

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen
Hyväksyttiin sellaisenaan.

4. Ilmoitusasiat
- Pankin kuukausimaksu noussut 16,50 € -> 18,50 €

5. Hallintoasiat
5.1.Nopea kertaus kokous käytänteistä ja hallituksen toiminnasta

Miksi niitä käytetään, mitä niihin tulee, milloin kirjoitat jotain esityslistaan etc. Miksi
pidetään kokouksia?

5.2.Talousasiat
Tilanne tilillä: 5795,84 €
Kassassa: 43,00 €

5.3. Pöytäkirja-mylly
Kevätkokousta varten, viime vuoden ja pöytäkirjat pitäisi hyväksyä ja allekirjoittaa.
Ehdotuksia tai ideoita miten saataisiin katalysoitua fossiilit reagoimaan:
Kysytään omaa mielipidettä esim sähköpostilla.

5.4. Haalarit kirjanpitoon
Viime vuoden haalaritilaukset laitetaan viime vuoden kirjanpitoon.
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5.5. Vuosijuhla tilin FI15 8146 9710 2313 99 lopettaminen
Säilytetään kyseinen tili tulevaa toimintaa varten.

5.6.Tilinpäätöksen ja toimintakertomuksen deadline
Tilinpäätös ja toimintakertomus valmiiksi maaliskuun kokoukseen 3.3.2021.

5.7. Inventaario
Pitäisi selvittää fyysisen omaisuuden määrä, jotta saadaan viime vuoden kirjanpito
kuntoon. Apukädet olis kivat. Ja tehdään, kun vaan mahdollista. Pyritään saamaan
valmiiksi 3.3. mennessä. Selvitetään koronarajoitusten aiheuttamat esteet.

5.8.Tulevat vujut
Kemistikillan vuosijuhlien substituutiostriimi 20.2. ja toivoisivat meiltä jonkin sortin
muistamista kuvan/videon/kortin/yms. muodossa. Santeri laittaa kortin.

5.9. Mainostilan myynti
Mikä tilanne nykyisten sopimusten kanssa? Minne myydään sponsseja? Kuinka paljon
sponsseja tässä tilanteessa kannattaisi hankkia? Päivitetään ja keskustellaan
tilanteesta. Yrkkä esittelee suunnitelmansa.
Loimu, bra ja katepal voimassa. PJ tarkistaa sopimuksen Loimun kanssa.
-yhteistyösopimusehdotukset: laajavuori, huippukiva, stora enso, tekki, kuljetus jouha
ky, sohwi, xxl, vakuutusyhtiöt?
Haalarimainokset sovitaan erikseen.
PJ:n ehdotus: boikotoidaan Heidiis. Hyväksytään.
Vujurahaston aloittaminen ei vielä ajankohtaista.

5.10. PJ:n kilju-ongelma
“Mulla on kiljua, haluan siitä eroon. Se maistuu yllättävän hyvälle.” -PJ
Lähetetään kemistikillalle vuosipäivälahjaksi pullo, jaetaan loput jäsenistölle joko
tapahtuman muodossa tai muutoin tilaisuuden tullen.

5.11. Kansainvälinen naisten aamupala
Radikaalia on pyydetty mukaan kansainväliseen aamiaistapahtumaan. Hallituksen
naiseksi itsensä tuntevat lukevat viestin ja pohtivat asiaa.

5.12.Koronaohjusmerkit
Paula tilannut 100 kpl ja toimittaa kk:n Ainolle. Budjetoidaan edellisen kokouksen
merkkibudjetointiin 20€ lisää postitusmaksuja varten.

6. Tapahtumat ja liikunta
6.1. Menneet

6.1.1.
6.2. Tulevat

6.2.1. Zoom illanistujaiset 4.2.
Toivottavasti näkyy mahdollisimman monta hallituslaista. Co-host mahdollisuus
zoomissa. Ippe tiedottaa kv-opiskelijoille.
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7. Media-asiat
7.1. Ruiskun kohtalo

Juttu-ideoita on tällä hetkellä 10. PJ:n höpinät, etäexcu, manga, viiniarvostelu,
lemmikit, kemistitutkimus, fuksin vuosi, loimun juttu, horoskooppi, puuhasivu. Taittajia
2, kysytään toimivatko kahdestaan. Jos on tiukilla painostetaan ollia. deadline riippuu
taittajista.

7.2.Nettisivut
7.2.1. Kuvat ja kuvaukset

Muistakaa käydä kirjoittamassa kuvaukset niin saadaan verkkosivut päivitettyä.
Deadline ensi maanantai jonka jälkeen Anna heittää ne nettisivuille.

7.2.2. Nettisivujen uusiminen
Pohjustus á la J. Koiranen, webmaster.
Selvitetään maksullisten nettisivujen kannattavuutta, mahdollisesti ensi vuoden
tumeen.

7.3. Discordin käytön lisäys
Tapsojen kesken tullut puhetta Discordin hyödyntämisestä suuremmassa määrin.
Virallisen radikaalin discordin tekeminen ajankohtaista. Omiaan discordiin myös ohjeet
käytöstä, linkki jakoon säpo-listalle ja nettisivuille, jotta kaikki löytävät paikalle. Jawad ja
Junnu tekevät helmikuun aikana.

8. EVHV
8.1. Edunvalvonta

Kemian opetuksen kehittämisen iltapäivä viikolla 19 12.5.2021 klo 12:15-16:00. Sinne
pitäisi tehdä palautekyselyä kevään opinnoista. Tästä voisi tehdä kyselyä lähempänä
esim huhtikuussa Veera ja Risto.

8.2. Valiokunnat
Tammikuun ympäristövaliokunta mennyt ohi huonon viestinnän takia. Kopossa puhuttu
etätenttien palautusajoista (ovat epäselviä), Jyun jobteaserista, microsoft-uudistuksesta
(“tämän vuoden loppuun mennessä”), etäopiskelukysely facebookissa. Kehyssä
keskustelussa oli aurora borealis yhteistyö nepalissa. Muistakaa käydä valiokunnissa.

9. Muita esille tulevia asioita
Haalarit jaetaan vasta maaliskuussa turvallisuussyistä.
Nettisivuille viitenumeroiden ja jäsenrekisteriselosteen päivitys.

10. Budjetoinnit
● Merkkien postimaksubudjetti 20 €

11. Pöytäkirjojen hyväksyminen
Ehdotus: Hyväksyttiin pöytäkirja X/20
Päätös: myöhemmin
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12. Seuraava kokous
3.3. klo 16:15

13. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous klo 17:56.

Pöytäkirjan hyväksyminen ja allekirjoitukset
Pöytäkirja on hyväksytty hallituksen kokouksessa ___/______

____/____/_____                                                        _____/____/______

_________________________ _______________________________
Santeri Neuvonen, puheenjohtaja 2021 Anna Luttinen, sihteeri 2021


